
lAp '~POWIATU

IN" : ,_l'lWSKlEGO

B.R.0041-5/07

PROTOKÓL NR 5/2007

obrad V sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego, która odbyla sie l marca
2007 roku o godzinie 11.00 w sali posiedzen Starostwa Powiatowego w
Inowroclawiu przy ulicy Matewskiej 17.

l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum.

Obrady rozpoczal Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski
wyglaszajac formule "Otwieram obrady V sesji Rady Powiatu
Inowroclawskiego" .
Prowadzacy obrady powital przybylych na posiedzenie: radnych Rady Powiatu
Inowroclawskiego, Zarzad Powiatu ze Starosta Inowroclawskim p. Tadeuszem
Majewskim, p. Miroslawe Kozinska Przewodniczaca Rady Gminy Dabrowa
Biskupia, p. Eligiusz Patalasa Dyrektora Publicznego Specjalistycznego Zakladu
Opieki Zdrowotnej, p. Wieslawa Dzierbickiego Zastepce Komendanta
Powiatowego Policji, p. Slawomira Skoniecznego Komendanta Powiatowego
Panstwowej Strazy Pozarnej, p. Andrzeja Lipinskiego Dyrektora Zarzadu Dróg
Powiatowych. Pan Przewodniczacy powital równiez p. Jadwige Olejnik
Przewodniczaca Oddzialu inowroclawskiego NSZZ "Solidarnosc", skarbnika,
sekretarza i naczelników wydzialów Starostwa, redaktorów miejscowych
srodków przekazu oraz wszystkich obecnych.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze na 29
radnych w sesji uczestniczy 23 radnych, a zatem Rada Powiatu jest wladna do
podejmowania prawomocnych decyzji.
Pan Przewodniczacy poinformowal, ze swoja nieobecnosc usprawiedliwili
telefonicznie radni: p. Anna Szadkowska, p. Zyta Szumlanska i p. Piotr
Strachanowski .

2. Przyjecie porzadku obrad.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy ktos z
radnych chcialby wniesc uwagi do proponowanego porzadku obrad.

Radni nie wniesli zadnych uwag, propozycji i zmian do porzadku obrad.

Przystapiono do glosowania.
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Glosowanie (23)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie przyjela porzadek obrad.

3. Przyjecie protokolu obrad IV sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego.

Radny p. Zenon Bakowski sekretarz obrad IV sesji poinformowal, ze
zgodnie ze statutem protokól IV sesji byl wylozony do wgladu w Biurze Rady.
Radni nie wniesli zadnych uwag do jego tresci. Majac powyzsze na uwadze
wniósl o przyjecie protokolu.

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (23)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie przyjela protokól obrad IV sesji z
31 stycznia 2007 roku.

4. Wybór sekretarza obrad.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zaproponowal na
sekretarza obrad V sesji radnego p. Pawla Czachora, który wyrazil zgode na
objecie wspomnianej funkcji. Innych kandydatur nie zgloszono.

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (23)
za- 22 radnych
przeciw - O
wstrzymal sie - 1 radny
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego powierzyla radnemu p. Pawlowi Czachorowi
funkcje sekretarza obrad V sesji.

5. Informacja o realizacji uchwal Rady Powiatu Inowroclawskiego
podjetych na IV sesji 31 stycznia 2007 roku i powierzonych do
wykonania Przewodniczacemu Rady Powiatu.

Informacja zostala przyjeta.

6. Informacja Starosty Inowroclawskiego o realizacji uchwal podjetych
na IV sesji Rady Powiatu Inowroclawskiego 31 stycznia 2007 roku.
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Informacja zostala przyjeta.

7. Informacja o pracy Zarzadu Powiatu Inowroclawskiego w okresie od
17 stycznia 2007 roku do 14 lutego 2007 roku.

Informacja zostala przyjeta.

8. Interpelacje i zapytania radnych.

Radna p. Krystyna Mrugaiska poinformowala, ze dopiero 26 lutego br. o
godzinie 14.30 otrzymala materialy na sesje. Wedlug radnej materialy na sesje
powinni radni otrzymac na 7 dni przed posiedzeniem, aby mogli sie z nimi
zapoznac.
Ponadto radna zapytala, jakie srodki finansowe moze przeznaczyc w
najblizszym czasie Starostwo Powiatowe na renowacje Kosciola w Pieraniu.

Radna p. Maria Kruszewska poinformowala, ze w ubieglym tygodniu w Operze
Nowa odbyla sie sesja poswiecona sposobom pozyskiwania srodków z Unii
Europejskiej na dzialalnosc kulturalna. Sesja byla zorganizowana przez
Marszalka Województwa Kujawsko - Pomorskiego. Radna zapytala, czy ktos z
naszego Powiatu uczestniczyl w tej sesji, a jezeli tak, to chcialaby uzyskac na
pismie blizsze informacje na wspomniany temat.
Radna poruszyla równiez sprawe parkowania samochodów przy budynku
Starostwa Powiatowego. Za kazdym razem - stwierdzila - jak przyjezdza sie na
sesje to jest duzy problem z zaparkowaniem samochodu. Prosila, zeby te sprawe
rozwiazac.

Radna p. Agnieszka Szeliga zlozyla interpelacje na pismie, które stanowia
zalacznik nr 1 i nr 2 do niniejszego protokolu. Zlozyla równiez interpelacje 
apel do Pana Przewodniczacego, która stanowi zalacznik nr 3 do niniejszego
protokolu.

Radny p. Zenon Bakowski przedlozyl interpelacje na pismie, która stanowi
zalacznik nr 4 do niniejszego protokolu ..

Radny p. Leonard Maciejewski wskazal, ze aktualnie w Starostwie Powiatowym
(tylko i wylacznie w Urzedzie Starostwa) pracuje okolo 150 osób. Kazdego roku
okreslona liczba osób odchodzi na emeryture, bo jest to naturalna konsekwencja,
ze ludzie dorastaja, starzeja sie i odchodza z czynnego zycia zawodowego.
Radny poinformowal, ze do zlozenia tej interpelacji zainspirowala go
wypowiedz Pana Starosty w "Gazecie Pomorskiej" w dniu 27 lutego br. i
wywiad w "Telewizji Kablowej", które mogly byc moze "dziennikarska
zmylka", ale dla przecietnego czytelnika czy sluchacza moze tworzyc dziwna
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iluzje na temat zatrudniana w Starostwie. Wydawac by sie moglo - stwierdzil 
ze Starostwo to "przechowalnia emerytów i rencistów", choc jest to nietrafiona
opinia i absolutnie falszywa. Radny dodal, ze srednia wieku pracujacych w
Starostwie 150 osób ksztaltuje sie ponizej 40 lat. Zapytal Pana Staroste ilu
rzeczywiscie pracuje w Starostwie emerytów (poza wojskowymi)? Stwierdzil,
ze jest nieprawda, iz w Starostwie jest przechowalnia bylych oficerów. Ponadto
radny prosil, aby nie mylic osób, które nabyly prawa emerytalne (panie, które
osiagnely wiek 55 lat i pracownicy majacy uprawnienia wynikajace z Karty
Nauczyciela), a nie odeszly na emeryture, bo jest to ich przywilej. Pracodawca
w sposób oczywisty lamalby Kodeks Pracy, gdyby w jakikolwiek sposób
przymuszal tych ludzi, aby odeszli z pracy.

Radny p. Andrzej Kozlowski w pierwszej interpelacji wskazal na tragiczny stan
techniczny dróg powiatowych. Poinformowal, ze ostatnio uczestniczyl z radnym
p. Andrzejem Sierdzkim w zebraniach na terenie Gminy Kruszwica i stwierdzil,
ze oczekiwania mieszkanców we wspomnianej sprawie sa bardzo duze. Obecnie
na drogach powiatowych jest wiele "wyrw", które wymagaja natychmiastowej
naprawy. Wskazal, ze szczególnie tragiczny jest stan techniczny drogi
Kruszwica - Sukowy - Strzelno, Kruszwica - Slawecin oraz droga Kruszwica 
Polanowice - Strzelno (przez Sokolniki). Radny interpelowal, aby w
najblizszym mozliwie czasie dokonac napraw czastkowych w/w dróg. Prosil,
aby naprawami czastkowymi zainteresowali sie merytoryczni pracownicy
Starostwa, poniewaz od pracowników firm remontujacych drogi radny
dowiedzial sie, ze te wycinane z dróg kawalki asfaltu sa rzucane z powrotem do
kotla gdzie sie je przetapia i nastepnie zalewa dziury.
W drugiej interpelacji radny p. Andrzej Kozlowski prosil, aby do Wieloletniego
Planu Inwestycyjnego wprowadzic remont drogi Kruszwica - Sukowy 
Strzelno oraz droge Janocin - Gocanowo (przez Rusinowo).

Radny p. Boguslaw Kawka zlozyl dwie interpelacje:
Pierwsza w sprawie naprawy i utwardzenia placu przy Zespole Szkól
Ponadgimnazjalnych w Koscielcu. Jest tam nawierzchnia zuzlowa i w czasie
deszczu jest niesamowite bloto, które wnosi sie do szkoly.
W nastepnej interpelowal o szybka naprawe drogi Pakosc - Zlotniki Kujawskie
(lacznie z ul. Krzyzanowskiego wpadajaca do ulicy Barcinskiej lezacych na
terenie miasta Pakosc). Wystepuja tam bardzo glebokie dziury i samochody
osobowe tra miskami olejowymi o nawierzchnie. Z tego tytulu wystepuje bardzo
duze zagrozenie wypadkowe.

Radny p. Andrzej Sieradzki zapytal o stosunek wlasnosciowy drogi Kruszwica 
Szarlej - Sikorowo.
Radny prosil Zarzad o przyspieszenie prac Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia
Skarbu Panstwa w sprawach przejmowania dróg przez Powiat.
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Radny p. Jacek Nijak nawiazal do uzyskanej odpowiedzi na interpelacje zlozona
na poprzedniej sesji Rady Powiatu, która jest niezwykle ogólna i
niesatysfakcjonujaca. Chodzi o budynek Palacu Mieszczanskiego przy
ul. Solankowej. Z otrzymanej odpowiedzi p. radny dowiedzial sie, ze aktualnie
trwaja tam prace poprawkowo - wykonczeniowe, natomiast plan przewidywal
przenosiny muzeum do 30 czerwca br., zas urzadzenie ekspedycji do konca
I kwartalu 2008 roku. Poinformowal, ze te daty pojawiaja sie tutaj po raz
pierwszy, bo z dostepnych publikacji prasowych wiadomo bylo o uroczystej
inauguracji czy o uroczystym zakonczeniu prac. Z uzyskanej odpowiedzi
wynika takze, ze z powodu trwajacych prac poprawkowych termin przeniesienia
muzeum ulegnie przesunieciu i do dzis nie mozna okreslic jego dokladnej daty.
Uzyte sformulowanie zaklada daleko idaca dowolnosc i wlasciwie brak jest
konkretnej informacji w przedmiotowej sprawie. Ponadto radny zapytal o status
Muzeum im. Jana Kasprowicza: czy jest ono panstwowa jednostka
organizacyjna, czy jednostka gdzie organem zalozycielskim jest Starostwo?
Radny odniósl sie do zapisu z "Gazety Pomorskiej", w której umieszczono
notatke o znalezieniu w Muzeum pocisku. Zadziwia fakt, ze instytucja, w której
z pietyzmem przechowuje sie zbiory i archiwizuje eksponaty, nagle gromadzi w
swoich zbiorach pocisk, który móglby byc przyczyna dramatu w miescie i
powiecie. Ponadto radny zapytal o wycinke drzew z terenu nowego Muzeum, bo
z publikacji prasowych dowiadujemy sie (z wypowiedzi p. dyrektor), ze
zawinilo w tej sprawie Starostwo. Zapytal, czy jest osoba odpowiedzialna za
podjecie tej nieszczesliwej decyzji, w wyniku której nalozono na Muzeum
potezna kare·

Radny p. Mikolaj Bogdanowicz poinformowal, ze od trzech lat jestesmy w Unii
Europejskiej i prawie jestesmy europejczykami. Jednak chodzi o to, ze jestesmy
traktowani róznie przez sprzedawców, przez instytucje handlowe. Konsument
nie jest zorientowany jakie mu przysluguja prawa, nie wie co moze egzekwowac
od danego sprzedawcy. W zwiazku z tym zaproponowal (prosil o
ustosunkowanie sie do propozycji Powiatowego Rzecznika Konsumentów), aby
Starostwo Powiatowe wydalo informator albo biuletyn, który bylby dodatkiem
do prasy lokalnej lub trafilby do kazdego domu i informowal mieszkanców o
przyslugujacych mu prawach konsumenckich.

9. Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z dzialalnosci
Powiatowego Rzecznika Konsumentów za 2006 rok.

Z projektem uchwaly wystapila p. Joanna Piatkowska Powiatowy
Rzecznik Konsumentów. Na wstepie wniosla autopoprawke w przypisach
przedlozonego projektu uchwaly. Mówczyni uzasadnila koniecznosc podjecia
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tej uchwaly i wniosla o jej podjecie. Pani Piatkowska odniosla sie do propozycji
radnego p. Mikolaja Bogdanowicza dotyczacej wydania informatora lub
biuletynu i poinformowala, ze jest to kwestia mozliwa do realizacji, ale
zwiazana z nakladem finansowym. Ponadto p. Rzecznik powiedziala, ze biorac
pod uwage ilosc spraw jaka wplywa do Biura i ilosc telefonów jaka jest
odbierana w Biurze oraz roszczeniowosc ze strony konsumentów nie dalo sie
zauwazyc dramatycznego braku nieznajomosci praw konsumentów, którzy
korzystaja z uslug Biura. Poinformowala równiez, ze Urzad Ochrony
Konkurencji i Konsumentów korzystajac z dotacji europejskich prowadzi bardzo
szeroka kampanie informacyjna w tym zakresie.

W imieniu Komisji Rozwoju i Promocji Powiatu oraz Integracji z Unia
Europejska wystapil jej Przewodniczacy p. Zenon Bakowski. Poinformowal, ze
komisja na posiedzeniu 27 lutego br. zapoznala sie z przedlozonym projektem
uchwaly i jednoglosnie pozytywnie go zaopiniowala. Wniósl o podjecie
uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje l
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji.

Radny p. Jacek Trzcinski zauwazyl, ze pomysl radnego p. Mikolaja
Bogdanowicza bardzo mu sie podoba, natomiast adresowanie go do Pani
Rzecznik nie jest moze zbyt fortunne, bo obciazy ja dodatkowa praca.
Podkreslil, ze pomysl jest dobry, tylko nalezaloby sie zastanowic jak go
zrealizowac.

Radny p. Mikolaj Bogdanowicz powiedzial, ze nie mial takiego zamiaru, zeby
obciazac dodatkowo praca Pania Rzecznik. Wedlug radnego taki informator
bylby wstepem do szerszej informacji na stronie internetowej Starostwa i bylby
odciazeniem pracy Pani Rzecznik.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy jeszcze ktos z
radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie wyrazil checi
zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal dyskusje·

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (24)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie
zatwierdzenia rocznego sprawozdania z dzialalnosci Powiatowego Rzecznika
Konsumentów za 2006 rok.
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lO.Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie przyjecia sprawozdania Starosty Inowroclawskiego z
dzialalnosci Komisji Bezpieczenstwa i Porzadku za rok 2006.

Z projektem uchwaly wystapil podinspektor na stanowisku ds.
Zarzadzania Kryzysowego, Ochrony Ludnosci i Spraw Obronnych p. Dariusz
Kowalewski. Na wstepie zglosil poprawke w § 4 projektu uchwaly. Nastepnie
uzasadnil potrzebe podjecia przedlozonej uchwaly i wniósl o jej podjecie.

Pan Przewodniczacy poinformowal, ze w dniu dzisiejszym radni otrzymali nowa
wersje sprawozdania i ta wersja bedzie rozpatrywana.

W imieniu Komisji Bezpieczenstwa Obywateli, Ladu i Porzadku
Publicznego wystapil jej Przewodniczacy p. Andrzej Kozlowski. Poinformowal,
ze przedstawiona dzisiaj wersja zostala uzupelniona na wniosek Komisji.
Komisja przed sesja odbyla posiedzenie i jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala
powyzszy projekt uchwaly. Wniósl o podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji.

Radny p. Leonard Maciejewski zauwazyl, ze w Sprawozdaniu napisano, iz w
pracach Komisji zawsze uczestniczyl prokurator. Pan radny poinformowal, ze
ani razu w posiedzeniach nie uczestniczyl prokurator rejonowy.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy jeszcze ktos z
radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie wyrazil checi
zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal dyskusje.

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
za - 24 radnych
przeciw - O

wstrzymal sie - 1 radny
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego podjela uchwale w sprawie przyjecia sprawozdania
Starosty Inowroclawskiego z dzialalnosci Komisji Bezpieczenstwa i Porzadku
za rok 2006.

l1.Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie przyjecia analizy skarg i wniosków zlozonych w 2006 roku.
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Z projektem uchwaly wystapil Sekretarz Powiatu p. Marian Swiatkowski.
Uzasadnil potrzebe podjecia przedlozonej uchwaly i wniósl o jej podjecie.

W imieniu Komisji Rewizyjnej wystapil jej Przewodniczacy
p. Boguslaw Kawka. Poinformowal, ze Komisja 22 lutego br. jednoglosnie
pozytywnie zaopiniowala przedlozony projekt uchwaly. Wniósl o podjecie
uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje i
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie
wyrazil checi zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal
dyskusje.

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
za - 23 radnych
przeciw - O

wstrzymalo sie - 2 radnych
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego podjela uchwale w sprawie przyjecia analizy skarg i
wniosków zlozonych w 2006 roku.

12.Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie przyjecia sprawozdania Zarzadu Powiatu Inowroclawskiego
dotyczacego stanu bazy - potrzeb remontowych szkól i placówek
oswiatowych, dla których organem prowadzacym jest Powiat
Inowroclawski.

Z projektem uchwaly wystapil Naczelnik Wydzialu Edukacji, Kultury,
Sportu i Zdrowia p. Ryszard Oczachowski. Uzasadnil potrzebe wywolania tej
uchwaly i wniósl o jej podjecie.

W imieniu Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej, Turystyki i
Sportu wystapil jej Przewodniczacy p. Marek Szubarga. Poinformowal, ze
Komisja na posiedzeniu 19 lutego br. jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala
przedlozony projekt uchwaly. Wniósl o podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje i
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie
wyrazil checi zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal
dyskusje·
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Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie przyjecia
sprawozdania Zarzadu Powiatu Inowroclawskiego dotyczacego stanu bazy 
potrzeb remontowych szkól i placówek oswiatowych, dla których organem
prowadzacym jest Powiat Inowroclawski.

13. Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie przekazania na rzecz Muzeum im. J. Kasprowicza w
Inowroclawiu nakladów inwestycyjnych pn. "Przebudowa i adaptacja
Palacu Mieszczanskiego na siedzibe Muzeum im. J. Kasprowicza w
Inowroclawiu.

Z projektem uchwaly wystapila Kierownik Biura Rozwoju i Inicjatyw
Europejskich p. Joanna Kuchta. Uzasadnila potrzebe wywolania przedlozonej
uchwaly i wiosla o jej podjecie.

W imieniu Komisji Budzetu i Finansów wystapila jej Przewodniczaca
p. Joanna Harenda. Poinformowala, ze Komisja na posiedzeniu 23 lutego br.
jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala przedlozony projekt uchwaly. Wniosla o
podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje l
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji.

Radny p. Jacek Nijak poprosil o wyjasnienie, czy prace remontowe zostaly
zakonczone 31.10.2006 roku, czy jeszcze trwaja?

Kierownik Biura Rozwoju i Inicjatyw Europejskich p. Joanna Kuchta wyjasnila,
ze rzeczowy termin zakonczenia realizacji inwestycji to 31.10. 2006 roku i
dokladnie tego dnia wszystkie prace w ramach realizacji projektu zostaly
zakonczone. Niezaleznie od tego w ramach umowy z wykonawca trwaja prace
poprawkowe w ramach gwarancji. Nie ma to zwiazku z protokolem odbioru i
zakonczeniem realizacji projektu.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy jeszcze ktos z
radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie wyrazil checi
zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal dyskusje.

Przystapiono do glosowania.
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Glosowanie (25)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie
przekazania na rzecz Muzeum im. 1. Kasprowicza w Inowroclawiu nakladów
inwestycyjnych pn. "Przebudowa i adaptacja Palacu Mieszczanskiego na
siedzibe Muzeum im. J. Kasprowicza w Inowroclawiu.

14. Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie zatwierdzenia zmian w Statucie Publicznego Specjalistycznego
Zakladu Opieki Zdrowotnej w Inowroclawiu oraz zatwierdzenia tekstu
jednolitego Statutu.

Z projektem uchwaly wystapila p. Beata Ptaszek podinspektor w
Wydziale Edukacji, Kultury, Sportu i Zdrowia. Uzasadnila potrzebe wywolania
tej uchwaly i wniosla o jej podjecie.

W imieniu Komisji Zdrowia i Polityki Spolecznej wystapila jej
Przewodniczaca p. Agnieszka Szeliga. Poinformowala, ze Komisja na
posiedzeniu 22 lutego br. pozytywnie zaopiniowala przedlozony projekt
uchwaly. Wniosla o podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy ktos z
radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie wyrazil checi
zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal dyskusje.

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie
zatwierdzenia zmian w Statucie Publicznego Specjalistycznego Zakladu Opieki
Zdrowotnej w Inowroclawiu oraz zatwierdzenia tekstu jednolitego Statutu.

15. Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie wyrazenia zgody na zamiane nieruchomosci stanowiacej
wlasnosc Powiatu Inowroclawskiego na nieruchomosc bedaca
wlasnoscia Gminy Gniewkowo.

Z projektem uchwaly wystapil Naczelnik Wydzialu Geodezji, Kartografii,
Katastru i Gospodarki Nieruchomosciami p. Jan Madziarski. Uzasadnil potrzebe
wywolania tej uchwaly i wniósl o jej podjecie.
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W imieniu Komisji Budzetu i Finansów wystapila jej Przewodniczaca
p. Joanna Harenda. Poinformowala, ze Komisja na posiedzeniu 23 lutego 2006
roku jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala przedlozony projekt uchwaly.
Wniosla o podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje i
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie
wyrazil checi zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal
dyskusje·

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie wyrazenia
zgody na zamiane nieruchomosci stanowiacej wlasnosc Powiatu
Inowroclawskiego na nieruchomosc bedaca wlasnoscia Gminy Gniewkowo.

16. Rozpatrzenie projektu uchwaly Rady Powiatu Inowroclawskiego w
sprawie wyrazenia zgody na zbycie zabudowanej nieruchomosci polozonej
we wsi Markowo gmina Gniewkowo.

Z projektem uchwaly wystapil Naczelnik Wydzialu Geodezji, Kartografii,
Katastru i Gospodarki Nieruchomosciami p. Jan Madziarski. Uzasadnil potrzebe
wywolania tej uchwaly i wniósl o jej podjecie.

W imieniu Komisji Budzetu i Finansów wystapila jej Przewodniczaca
p. Joanna Harenda. Poinformowala, ze Komisja na posiedzeniu 23 lutego 2006
roku jednoglosnie pozytywnie zaopiniowala przedlozony projekt uchwaly.
Wniosla o podjecie uchwaly.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski otworzyl dyskusje i
zapytal, czy ktos z radnych chcialby zabrac glos w dyskusji. Nikt z radnych nie
wyrazil checi zabrania glosu. Wobec powyzszego Pan Przewodniczacy zamknal
dyskusje·

Przystapiono do glosowania.

Glosowanie (25)
Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski stwierdzil, ze Rada
Powiatu Inowroclawskiego jednoglosnie podjela uchwale w sprawie wyrazenia
zgody na zbycie zabudowanej nieruchomosci polozonej we wsi Markowo gmina
Gniewkowo.
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Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski oglosil 15 minutowa
przerwe·
Obrady zostaly wznowione po przerwie.

17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

Starosta Inowroclawski p. Tadeusz Majewski udzielil odpowiedzi na
interpelacje:
- radnej p. Krystyna MrugaIskiej, która podnosila sprawe póznego otrzymania
materialów na sesje p. Starosta poinformowal, ze byl to eksperyment. Materialy
zostaly wyslane poczta i stad to opóznienie. Zostanie to naprawione i materialy
beda wysylane poczta kurierska. Nastepna sprawa to pomoc finansowa dla
Kosciola w Pieraniu. Pan Starosta powiedzial, ze obecnie oglaszane sa konkursy
dla organizacji pozarzadowych i Parafia ta moze sie ubiegac o srodki finansowe,
- radnej p. Danuty Kruszewskiej, która pytala o sesje poswiecona sposobom
pozyskiwania srodków z Unii Europejskiej p. Starosta powiedzial, ze na to
spotkanie Starostwo nie bylo zaproszone, choc byla informacja o tym spotkaniu.
Komplet materialów z tej sesji znajduje sie u p. Joanny Kuchty. Poinformowal
równiez, ze Marszalek Województwa Kujawsko - Pomorskiego bedzie goscil w
Starostwie. Dodal, ze toczy sie dyskusja na temat utworzenia Biura p. Marszalka
na terenie Miasta Inowroclawia. Starostwo zaproponowalo okreslone
rozwiazania i mamy nadzieje, ze Marszalek je przyjmie. Druga sprawe jaka
p. radna poruszyla, to problem parkowania. Pan Starosta poinformowal, ze
naj dalej za póltora miesiaca parking przy Starostwie bedzie wykonczony.
Material budowlany, który blokuje czesc miejsc parkingowych zostanie
wykorzystany oraz zostana wykonane podjazdy dla osób niepelnosprawnych,
- radnej p. Agnieszce Szelidze zostanie udzielona odpowiedz na pismie,
- radnemu p. Zenonowi Bakowskiemu Pan Starosta odpowiedzial, ze stosowne
dzialania zostaly podjete i Zarzad bedzie je kontynuowal,
- radnego p. Leonarda Maciejewskiego poinformowal, ze nigdy nie uzyl
stwierdzenia, iz "Starostwo to przechowalnia emerytów i rencistów". Jezeli
gdzies takie stwierdzenie sie ukazalo, to na pewno nie byly to slowa p. Starosty,
bo tak nie uwaza. Podkreslil, ze jest mu bardzo przykro, bo tak nie mysli, nie
uwaza i nigdy nic takiego nie stwierdzil. W Starostwie pracuja ludzie mlodzi, w
srednim wieku i ludzie starsi i uzyte stwierdzenie byloby nieuprawnione. Jezeli
chodzi o zwolnienia niektórych pracowników - wyjasnial Starosta - to dwóch
pracowników majacych uprawnienia' emerytalne wojskowe nie otrzymalo
wypowiedzen, poniewaz obaj udali sie na chorobowe. Pan Starosta
poinformowal, ze poprosil ZUS o kontrole tych zwolnien i w wyniku której
jeden z tych pracowników wrócil do pracy. Dyskusja na wspomniany temat
zaczela sie wczesniej. Bylo duzo uwag mieszkanców, osób bezrobotnych, ze
niektórzy korzystaja z podwójnych zródel dochodu, a inni pracy nie maja wcale
i trudno odmówic zasadnosci w tych stwierdzeniach. Jezeli chodzi o
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uprawnienia emerytalne, to takowe nabylo 11 lub 12 osób. Pan Starosta
podkreslil, ze nie jest za tym, aby osobom, które uzyskuja uprawnienie
emerytalne zgodnie z wiekiem przedluzac okres zatrudnienia. Nie chodzi tu o
osoby, które uzyskaly wczesniejsze uprawnienia emerytalne, bo to jest wola
tych osób. W zadnym wypadku pracodawca nie moze kierowac na emeryture
osób z wczesniejszymi uprawnieniami. Takiego przypadku nie bylo i nie bedzie.
Jest sporzadzona lista osób, które zlozyly wnioski deklarujace przejscie na
emeryture i sa zabezpieczone srodki finansowe na odprawy dla tych
pracowników,
- radnemu p. Andrzejowi Kozlowskiemu zostanie udzielona odpowiedz na
pismie,
- radnemu p. Boguslawowi Kawce, który wnosil o utwardzenie placu przy
Zespole Szkól Ponadgimnazjalnych w Koscielcu Pan Starosta powiedzial, ze
pod koniec poprzedniej kadencji byly podjete okreslone dzialania, Pan
Naczelnik Ryszard Oczachowski z Panem Dyrektorem Szkoly przygotowuja
projekt utwardzenia tego terenu, czyli wylozenie go kostka,
- radnemu p. Andrzejowi Sieradzkiemu zostanie udzielona odpowiedz na
pismie,
- radnemu p. Jackowi Nijakowi, który zadal kilka pytan dotyczacych Muzeum
odpowiedzi udzieli p. Janina Sikorska Dyrektor Muzeum im. Jana Kasprowicza
w Inowroclawiu.

Dyrektor Muzeum im. 1. Kasprowicza p. Janina Sikorska poinformowala, ze nie
moze podac dokladnej daty, kiedy nastapi przeprowadzka Muzeum. Pan
Starosta w wywiadzie telewizyjnym podal termin uruchomienia Muzeum
l czerwca br. i taki termin chcielibysmy dotrzymac. Nie oznacza to wcale, ze
wysylajac do p. radnego odpowiedz, p. Dyrektor sklamala, poniewaz
przeniesienie 75 - letniej instytucji ze starego miejsca w nowe to wielkie
zalozenie logistyczne i wymaga ogromnego przygotowania. Sa tam bardzo
kruche rzeczy, które musza w nowe miejsce dotrzec niezniszczone. Ponadto nie
kazda pora jest odpowiednia na przenoszenie eksponatów, a trzeba przeniesc
kilkadziesiat tysiecy eksponatów z Placu Klasztornego na ul. Solankowa, z
czego kilkanascie tysiecy jest objetych klauzula "szczególnego traktowania".
Przede wszystkim sa to rekopisy, które sie krusza, sa latwe do rozmycia,
podatne na wilgoc, a takze obrazy, akwarele, czy grafika, która musi byc
podobnie traktowana jak rekopisy. Najlatwiej jest przeniesc eksponaty
archeologiczne i etnograficzne. Pani Dyrektor poinformowala, ze planuje sie l
czerwca br. uruchomic wystawy stale, (poza dzialem historii) i bedzie pierwsza
wielka "feta", bo w tym roku jest ogloszony konkurs sztuki ludowej, bedzie
podsumowanie konkursu i okolicznosciowa ekspozycja. Podkreslila, ze p. radny
zawsze uczestniczyl w naszych konkursach sztuki ludowej. Uzasadnila,
dlaczego nie mozna pokazac l czerwca br. wystawy dotyczacej historii miasta.

Otóz jest nadzieja, ze uda sie przygotowac makiete sredniowiecznego
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Inowroclawia (wielomiesieczne zalozenie, kosztowne) z poczatkiem przyszlego
roku, stad w pismie do p. radnego bylo zaznaczone, iz efekt koncowy
urzadzenia calego Muzeum bedzie mial miejsce w I kwartale 2008 roku. Z
ostatnich ustalen wynika, ze poprawki wewnatrz obiektu maja sie zakonczyc do
konca kwietnia br., a do konca maja br. elewacja. Kolejna sprawa, która
poruszyl p. radny to sprawa znalezionego pocisku. Pani Dyrektor powiedziala,
ze Inowroclaw jest miastem bardzo ciezko doswiadczonym zniszczeniami na
przestrzeni wieków. W zbiorach Muzeum sa XVII - wieczne armaty, dwie kule
które sa umieszczone przy wejsciu do Muzeum, a które rozwalily w XV wieku
mury miejskie, takze naboje z czasów II wojny. Pani Dyrektor nie kryla
zaskoczenia, ze w obrebie murów w Teatrze Miejskim w magazynie w piwnicy
znaleziono czynny nabój niewystrzelony - z czescia razaca. Poinformowala, ze
zna procedury w zakresie ochrony dóbr kultury i wszystko zabezpieczono
zgodnie z obowiazujacymi przepisami. Jezeli chodzi o status prawny Muzeum,
to do reformy 1999 roku, kiedy reaktywowano dzialalnosc powiatów, Muzeum
bylo instytucja panstwowa. Po reformie zgodnie z ustawa o prowadzeniu
dzialalnosci kulturalnej, Muzeum nadal jest jednostka panstwowa, posiada
osobowosc prawna i Dyrektor w imieniu instytucji samodzielnie podejmuje
decyzje. Ostatnia sprawa dotyczyla bezprawnej wycinki drzew. Sprawa ta
dzisiaj zostala skierowana do Samorzadowego Kolegium Odwolawczego w
Bydgoszczy. Pani Dyrektor poinformowala, ze ma za soba blisko 40 - letni
okres pracy, z czego 39 lat pracuje w Muzeum, a 31 lat jest dyrektorem i po raz
pierwszy sie zdarzylo, ze ktos zarzucil jej niekompetencje. Powiedziala, ze zna
procedury jakie obowiazuja przy wycince drzew i zgodnie z tymi procedurami
30 pazdziernika 2006 roku Muzeum wystapilo z wnioskiem o wydanie
stosownego zezwolenia przez Prezydenta Miasta. Aktualnie sprawa jest w toku i
"nie bede mówila, kogo ja podejrzewam, bo to sa moje domniemania".
Zareczyla, ze to nie dyrektor Muzeum podjal taka decyzje.

Radny p. Mikolaj Bogdanowicz poinformowal, ze powstanie delegatury Urzedu
Marszalkowskiego w Inowroclawiu to inicjatywa radego sejmiku p. Ryszarda
Grobelskiego. Jezeli chodzi o informator, czy biuletyn praw konsumenta, to
p. radny wyrazil nadzieje, ze ten pomysl "nie umrze na dzisiejszej sesji". W
zwiazku z tym p. radny poinformowal, ze na nastepna sesje przygotuje
interpelacje na pismie.

Pan Przewodniczacy poparl apel radnej p. Agnieszki Szeligi w sprawie
przekazania 1% podatku dochodowego od osób fizycznych na rzecz
Publicznego Specjalistycznego Zakladu Opieki Zdrowotnej w Inowroclawiu i
zadeklarowal przylaczenie sie do tego dziela oraz zachecil radnych do wsparcia
tej idei.
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19. Wolne wnioski.

Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski zapytal, czy ktos z
radnych chcialby zglosic jakies wnioski.

Nikt z radnych nie zglosil zadnego wniosku. Pan Przewodniczacy zapoznal
radnych z pismem, które otrzymal od radnej p. Agnieszki Szeligi jako
Przewodniczacej Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej w sprawie powolania
Klubu Radnych tego ugrupowania.

20. Zakonczenie.

O godzinie 13.25 Przewodniczacy Rady Powiatu p. Piotr Czarnolewski
zakonczyl posiedzenie, wyglaszajac formule: "Zamykam obrady V sesji Rady
Powiatu Inowroclawskiego".

Przewodniczacy

Rady pow7Je·a ~Ino;rroclawskiego
1()JJ11lil{~'

Pi r Czarnolewski

Protokolowala

'~ ' ~MJt(/\-oQ
Jaawiga Antczak


